



LUFTVERKEHRSBETREIBERZEUGNIS

(Zulassung für Luftverkehrsbetreiber)

Air Operator Certificate

(Approval schedule for air operators)



Luffahrt-Bundesamt

BUNDESREPUBLIK DEUTSCHLAND

Federal Republic of Germany

Luffahrt-Bundesamt

Federal Aviation Office

D-38144 Braunschweig

Telefon +49 531 2355-3108
Fax +49 531 2355-3199
E-Mail aoc@lba.de
Internet www.lba.de

AOC Nummer / Number

D - 091 AOC

Dieses Zeugnis ist unbefristet gültig, sofern der Betreiber die Anforderungen der VO (EG) Nr. 216/2008 und ihrer Durchführungsbestimmungen erfüllt.

This certificate shall remain in force for an unlimited period provided that the requirements of Regulation (EC) No 216/2008 and its Implementing Rules are fulfilled.

Luftfahrtunternehmen / Operator Name

Hahn Air Lines GmbH

Adresse / Operator Address

An der Trift 65

D-63303 Dreieich

Telefon +49 6103 7331-0

Fax +49 6103 7331-329

Betriebliche Kontaktdaten, unter denen das Flugbetriebsmanagement ohne unangemessene Verzögerung erreichbar ist, sind in der Anlage 2 angegeben.

Operational Points of Contact: contact details at which operational management can be contacted without undue delay, are listed in enclosure 2 to the document.

Dieses Zeugnis bescheinigt, dass das Luftfahrtunternehmen Hahn Air Lines GmbH berechtigt ist, gewerblichen Luftverkehrsbetrieb, wie in den beigefügten Betriebsvoraussetzungen festgelegt, gemäß dem Betriebshandbuch, Anhang IV der Verordnung (EG) Nr. 216/2008 und ihrer Durchführungsbestimmungen durchzuführen.

This certificate certifies that the air carrier Hahn Air Lines GmbH is authorised to perform commercial air operations, as defined in the attached operations specifications in accordance with the operations manual, Annex IV to Regulation (EC) No 216/2008 and its Implementing Rules.

Braunschweig, den 16. Oktober 2014

Issued at Braunschweig on October 16, 2014

Unterschrift / Signature

Name / Name

Titel / Title

Dorit Grobstig

Genehmigungen Luftfahrtunternehmen
Licensing of Air Carriers

